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Abstract (en)
[origin: CN114439098A] The invention relates to a grate (10) for street or courtyard drainage ditches, having an inner region (13) with drainage
openings (11), and an edge region (14) surrounding the inner region (13), a plurality, in particular all of the drainage openings (11) each having a
polygonal circumferential contour, each having a center, and wherein the centers of the drainage openings (11) are arranged irregularly distributed in
the inner region (13).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rost (10) für einen Straßen- oder Hofablauf mit einem Innenbereich (13), der Ablauföffnungen (11) aufweist, und
einem Randbereich (14), der den Innenbereich (13) umgibt, wobei mehrere, insbesondere alle Ablauföffnungen (11) jeweils eine polygonförmige
Umfangskontur mit jeweils einem Zentrum aufweisen, und wobei die Zentren der Ablauföffnungen (11) unregelmäßig im Innenbereich (13) verteilt
angeordnet sind.
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